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Czy nastąpi wyczekiwany przez miejscowych kierowców przełom w sprawie
problematycznego przejazdu kolejowo-drogowego na ulicy Wyszyńskiego w Iławie? Dąży do
tego samorząd województwa, zarządca biegnącej tu drogi wojewódzkiej. 

Szczegóły dotyczące możliwych rozwiązań jego przedstawiciele zaprezentują na konferencji
prasowej 5 maja w iławskim ratuszu.

Organizatorem tej konferencji jest Michał Młotek - przewodniczący Rady Miejskiej w Iławie, na
prośbę Przewodniczącej Sejmiku Województwa Warmińsko-Mazurskiego Bernadety Hordejuk. 

- Podczas konferencji udzielone zostaną informacje o
możliwościach rozwiązania problemu
komunikacyjnego w obrębie przejazdu kolejowo-
drogowego na drodze wojewódzkiej 536 (ulice
Wyszyńskiego-Grunwaldzka w Iławie) - podaje M.
Młotek. - Wezmą w niej udział Wicemarszałek



Województwa Warmińsko-Mazurskiego Marcin
Kuchciński, Przewodnicząca Sejmiku Województwa
Warmińsko-Mazurskiego Bernadeta Hordejuk,
dyrektor Zarządu Dróg Wojewódzkich w Olsztynie
Waldemar Królikowski oraz moja osoba - dodaje.

Jak się dowiedzieliśmy, samorząd województwa chciałby zrealizować tę inwestycję we współpracy z
Miastem Iława, zarówno pod względem wyboru koncepcji, jak i finansowania. Decyzja o
przystąpieniu do takiej współpracy będzie jednak po stronie władz Iławy.

- Mamy konkrety do zaproponowania. Pracujemy nad
tym od wielu lat; w naszej ocenie pora przejść do
faktycznego rozwiązania tego problemu. Chcemy
zaprezentować szczegóły, aby decyzja obu
samorządów, wojewódzkiego i miejskiego, była
wspólna. Przyjmujemy, że gospodarzem Iławy jest
samorząd miasta, stąd chęć bliskiej współpracy w tym
zakresie, także odnośnie finansowania - powiedziała
przewodnicząca sejmiku.

Do tematu na infoilawa.pl wrócimy z dalszymi szczegółami.

Red. kontakt@infoilawa.pl.
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